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HAFTUNGSAUSSCHLUSS

Die in diesem Katalog enthaltenen Daten basieren auf den besten verfügbaren Informationen. Sandro Mentasti Srl übernimmt jedoch keine Gewähr für die 
Richtigkeit und
Vollständigkeit der bereitgestellten Informationen. Wir empfehlen Ihnen, Größe und Spezifikation der Dichtungen zu überprüfen und mit den Original-
Dichtungen zu vergleichen.
Ari-Produkte schützen NICHT vor Verletzungen im Crashfall. Sandro Mentasti Srl übernimmt keine Haftung für Schäden, die durch unsachgemäße Verwendung 
oder Montage entstehen können.
Bei Unklarheiten wenden Sie sich bitte an info@ariete.com

Die Verwendung der Originalnummern der Originalhersteller dient nur zu Referenzzwecken. Die angebotenen Ari-Teile sind keine Originalhersteller-Teile.
Sandro Mentasti srl hat nichts mit den Originalhersteller zu tun.

DISCLAIMER

            The data shown in this catalogue are based on the best available information. However, Sandro Mentasti Srl provides no guarantee as to the accuracy and 

completeness of the information provided. We recommend that  you check the size and specification of the seals supplied by comparing them with the original seals 

before fitting them. Ari products will not prevent injury in the event of a crash. Sandro Mentasti Srl accepts no responsibility for damage which may arise from incorrect use 

or fitting of our oil seals. If you are unsure of any installation procedure, please contact info@ariete.com

LEGAL DISCLAIMER

The use of the original manufacturers’ part numbers is for reference purposes only. The Ari parts offered are not original manufacturers’ parts. 

Sandro Mentasti srl has nothing to do with manufacturers.




